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RO.II. …………..       2016  Udanin, 12.08.2016 r. 

 

 

 

Protokół XXII 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w dniu 12.08.2016 r w Udaninie 

 

 

 

Przewodniczący Rady Janusz Strzelecki - Panie i Panowie radni otwieram  XXII  zwyczajną 

sesję Rady Gminy Udanin. Na podstawie listu obecności stwierdzam, ze w sesji bierze udział 

9 radnych. Nieobecni radni : Artur Młynarczyk, Marek Mytych, Joanna Suchoń, Martyna 

Porębska, Grzegorz Okła, Monika Piechowicz. 

 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

 

Informuję, że w sesji udział biorą:  

1. Grzegorz Pierzchalski- Starosta powiatu średzkiego, 

2. Piotr Łabędzki – Sekretarz Gminy, 

3. Barbara Mazur – Kierownik referatu rolnictwa, ochrony środowiska, gospodarki 

przestrzennej i infrastruktury technicznej, 

4. Barbara Zemla – insp. ds. utrzymania dróg, 

5. Aleksandra  Zastocka – pod insp. ds. zamówień publicznych, 

Przedstawiam porządek XXII sesji:  

1. Otwarcie XXII sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3.  Przyjęcie protokołu XX oraz XXI sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Lusina, 

2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Piekary, 

3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Różana, 
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4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Udanin, 

5) przyjęcia Lokalnego Programu rewitalizacji Gminy Udanin, 

6) zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

7) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

gminy Udanin, 

8. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

9. Zakończenie sesji 
 

 

Przewodniczący Rady (PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku sesji? 

Przewodniczący udzielił głosu : 

1. Piotr Łabędzki – złożył wniosek w sprawie wykreślenia z porządku sesji pkt. 4 z 

uwagi okres urlopowy oraz nieobecność na sesji Wójta Gminy. Sprawozdanie zostanie 

przedstawione na następnej sesji. 

2. Wojciech Płaziuk – wnioskował o wykreślenia pkt 8 z uwagi na nieobecność wójta na 

sesji, 

Przewodniczący Rady przyjął zgłoszone wnioski i przedstawił porządek pod głosowanie 

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku 

sesji proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 0 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła porządek sesji, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXII sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3. Przyjęcie protokołu XX oraz XXI sesji, 

4. „15 minut” dla wyborców, 

5. Wnioski i interpelacje radnych, 

6. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Lusina, 

2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Piekary, 

3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Różana, 

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obrębu Udanin, 

5) przyjęcia Lokalnego Programu rewitalizacji Gminy Udanin, 

6) zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

7) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 
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gminy Udanin, 

7. Zakończenie sesji 

 

PR. Panie i Panowie radni. Protokół XX oraz XXI  sesji był wystawiony w biurze rady. Czy 

będą uwagi do protokołu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu XX oraz XXI  sesji proszę o podniesienie ręki 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze rada przyjęła protokół XX oraz XXI sesji. 

PR. „15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

Przypominam, że zgłaszając wniosek, który generuje wydatki budżetowe – należy wskazać 

źródło finansowania realizacji wniosku, 

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu. 

PR. Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych.  Przypominam, że 

zgłaszając wniosek, który generuje wydatki budżetowe – należy wskazać źródło finansowania 

realizacji wniosku. Kto z państwa radnych chce zabrać głos? 

Udzielam głosu: 

1. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny –  zwracałem się 3 krotnie do 

pracowników urzędu w sprawie uporządkowania działki obok ośrodka zdrowia, gdzie 

powstają zwyczajne wysypiska śmieci. Do dzisiaj temat nie został podjęty, chociaż 

zapowiadano, że po festynie  „Kur Pieje” temat zostanie podjęty. Stwierdził także, że 

posiada informacje z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie odmowy dofinansowania 

wniosków na remont dróg w Ujeździe Górnym i Konarach.  

2. Piotr Łabędzki – na ponad 200 wniosków, które zostały złożone w naborze na 

remonty dróg- nasze wnioski znalazły sia na pozycji 136, 138 – a  wniosek z pozycji 

77 otrzymał dofinansowanie uzyskując 11 pkt. Nasze wnioski otrzymały 10 punktów, 

co dowodzi, że urząd złożył dopracowane wnioski. Jedynym powodem braku 

dofinansowania jest brak środków na ten cel. Jest jeszcze możliwość uzyskania 

dofinansowania z oszczędności wynikających z przeprowadzonych przez UN 

przetargów na wykonanie zadań. 

3. Stanisław Dębicki – radny wsi Konary – czy posiadana dokumentacja na remont drogi 

będzie musiała być ponownie opracowana z uwagi na przystąpienie do opracowania 

MPZP wsi Konary. 

4. Zenon Stasiak – radny wsi Ujazd Górny – podziękował, za szybki montaż wiaty 

przystankowej w Ujeździe Górnym oraz zwrócił uwagę na wykorzystanie 
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zgromadzonej „frezowiny” na działce obok ośrodka zdrowia w Ujeździe Górnym za 

utwardzenie tej działki pod potrzeby parkingu. 

5. Bolesław Stachurski – radny wsi Gościsław – podziękował staroście za wykonanie 

ścinki pobocza na drodze powiatowej w Gościsławiu. 

6. Krzysztof Urbańczyk – radny wsi Udanin – zwrócił uwagę na potrzebę 

uporządkowania działki agencyjnej w Udaninie, 

7. Krzysztof Dziurla – radny wsi Lusina – zwrócił uwagę na potrzebę zmiany 

oznakowania na drodze powiatowej Goczałków – Lusina (ograniczenie tonażu) 

ponieważ znajdujące się w obrębie wsi Lusina zakłady kamieniarskie zostały 

pozbawione dojazdu z surowcem do swoich zakładów- wniosek na piśmie. Zwrócił 

uwagę w sprawie zamontowania zbiornika na wodę na boisku sportowym w Lusinie, 

aby sprostać wymaganiom stawianym przez OZPN przy organizacji zawodów 

piłkarskich klasy „A”- wniosek na piśmie. 

8. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice – wskazał na potrzebę utwardzenia 

poboczy po dokonanej ścince, zwrócił uwagę na konieczność uzupełnienia „asfaltem” 

odcinka drogi Łagiewniki-Pichorowice (zakręt).  Zwrócił się z pytaniami :  w sprawie 

wykorzystania gminnego sprzęty-ładowarki w Pichorowicach do naprawy drogi 

gminnej na staw, odnowienia przystanku  PKS w Pichorowicach, rozważenia zakupu 

kosiarki na potrzeby sołectw, budowy zatoki przystankowej w Pichorowicach koło 

boiska, kontynuacji odmulania rowów w Pichorowicach  oraz rozważenia możliwości 

zainstalowania przyłącza wody do kościoła,  

9. Grzegorz Pierzchalski – podziękował za zaangażowanie gminy i dofinansowanie 

„ścinki poboczy”. Zgromadzone środki pozwoliły na wykonanie większego zakresu 

robót na drogach powiatowych. Zagospodarowanie „frezowiny” zgromadzonej na 

działce w Ujeździe Górnym – sprawa zostanie przedyskutowana na spotkaniu z 

Wójtem Gminy. 

PR. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje udzieli Wójt Gminy na następnej sesji. 

PR. Udzielam głosu Barbarze Mazur celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

obrębu Lusina, 

Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

PR. Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru obrębu Lusina, 
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PR. Udzielam głosu Barbarze Mazur celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

obrębu Piekary, 

Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

PR. Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru obrębu Piekary, 

PR. Udzielam głosu Barbarze Mazur celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

obrębu Różana, 

Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0  

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru obrębu Różana, 

PR. Udzielam głosu Barbarze Mazur celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

obrębu Udanin, 

Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru obrębu Udanin, 
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PR. Udzielam głosu Aleksandrze Zastockiej  celem przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia Lokalnego Programu rewitalizacji Gminy Udanin 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

PR. Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : przyjęcia Lokalnego Programu 

rewitalizacji Gminy Udanin 

PR. Udzielam głosu Barbarze Zemla  celem przedstawienia projektu uchwały w spraw zasad 

i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków 

PR. Udzielam głosu Piotrowi Łabędzkiemu  celem przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

gminy Udanin 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

9 9 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Udanin 
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PR. Zamykam XXII zwyczajną sesje Rady Gminy Udanin. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

 

Protokołował: 

Andrzej Sukta 


